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Obec Hodkovce 

Zápisnica zo zasadnutia 14. obecného zastupiteľstva  

obce Hodkovce zo dňa 10.04.2024 
 

Prítomní: 

Juraj Kozel - starosta  

Mgr. Peter Kozel - poslanec  

Ing. Lucia Dujava - poslanec 

Bc. Martina Sičáková - poslanec 

Bc. Gabriel Varga - poslanec 

Bc. Antónia Skasková - poslanec 

Lucia Ondrejová - asistent 

Ing. Juraj Mosej 

 

 

Návrh programu zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

2. Určenie a schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení z predchádzajúceho OZ 

5. Správa kontrolnej činnosti kontrolóra za rok 2023 

6. Návrh VZN (správnych poplatko, používanie pyrotechnických výrobkov) 

7. Schválenie záverečného účtu 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10.Záver  
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1. Starosta privítal všetkých zúčastnených poslancov o otvoril  zasadnutie OZ 

2. Po prečítaní programu OZ bol za zapisovateľa určený Bc. Martina Sičáková a za overovateľov Mgr. Peter Kozel a Ing. Lucia Dujava 

3. Poslanci návrh programu OZ jednohlasne schválili (uznesenie 007/2024) 

4. Starosta informoval, že všetky uznesenia z predchádzajúceho OZ  boli zrealizované  

5. Správa hlavného kontrolóra Ing. Juraja Moseja o kontrolnej činnosti za rok 2023.      

Konkrétne išlo o tieto kontroly:  

-kontrola pokladničných operácií 

-kontrola faktúr r. 2022 

-kontrola pohybov na bankových účtoch obce v r . 2023 

-kontrola zverejňovania  zmlúv, objednávok a faktúr v r. 2023  

Vykonanými kontrolami neboli zistené nedostatky. 

Poslanci zobrali na vedomie správu hlavného kontrolóra.   

6.Starosta oboznámil poslancov s Návrhom VZN  o používané pyrotechnických výrobkov. Poslanci návrh VZN jednohlasne schválili. (uznesenie č. 008/2024) 

7. Schválenie záverečného účtu. Poslanci mali možnosť k nahliadnutiu. Hlavný kontrolór vyjadril svoje stanovisko k záverečnému účtu. Ten  obsahuje všetko čo 

obsahovať má. Bežný rozpočet je schodkový  - 14 000€, kapitálový bol tiež schodkový nakoľko bol realizovaný projekt a finančné operácie tak bolo čerpanie z 

rezervného fondu  vo výške 35 000€ . V závere navrhuje p Ing. Juraj Mosej schváliť záverečný účet bez výhrad.  OZ berie na vedomie správu hlavného kontro-

lóra a schvaľuje záverečný účet bez výhrad. ( uznesenie č. 009/2024)  

8. Starosta obce informoval OZ, že obec nemá určenú spádovú materskú školu. Oslovil susedné obce so žiadosťou o pomoc v tejto záležitosti. OZ obce Šemša 

zamietlo žiadosť. V Nováčanoch ešte nebolo zasadnutie obecného zastupiteľstva, v tejto chvíli ešte teda nemáme ich stanovisko. Tým, že obec zatiaľ nemá 

schválenú spádovú materskú školu tak nevedia rodičia čerpať financie od štátu. Projekt MŠ je stále rozpracovaný, bude musieť byť financovaný z dvoch zdrojov. 

Jedná časť MŠ a druhá časť prístupová cesta. 

Projekt KD bol predložený poslancom. Starosta obce informoval, že  z MAS máme 65 000€ z toho sa dá urobiť podlaha a podhľady KD. Následne predložil pro-

jekt, v ktorom sa kuchyňa presunie pod pódium do časti bývalej MŠ, aby sa zväčšila. Výťahom by sa nosila strava do KD. Celé zásobovanie by sa riešilo z jedného 

miesta. Zároveň  informoval, že podľa noriem má mať každý vstup do budovy zázemie, šatňu. Vzduchotechnika by nahradila terajšie vykurovanie a bola by 

riešená tepelným čerpadlom. Poslanci po zvážení navrhli úpravu v návrhu projektu tak, aby bol čo najmenší zásah v rámci kuchyne. Salónik by nemusel byť 

vôbec. Vstup by sa presunul do časti bývalého obecného úradu, tam by mohla byť aj šatňa a miestnosť na prezliekanie. Kuchyňa by sa zväčšila do terajšieho 

vchodu  KD. A ešte by sa dorobilo WC.  

Strelnica– p. Bystrík Záchar musel už viacero akcií zrušiť. Nemal tam vodu, bolo tam poškodenie čerpadla. Čerpadlo bolo vybraté a odnesené do servisu - je 

nerentabilné ho opraviť nakoľko bol zhorený motor a v kábloch je natiahnutá voda. Obec zakúpila nové čerpadlo aj požadovaný kábel, porucha bola odstráne-

ná. Taktiež sa aj celý pozemok okolo vodárne na strelnice  vyčistil. 

Prechod pre chodcov - vyjadrenie nedošlo. Starosta obce sa musí ísť informovať osobne.  

ČOV -  stále čakáme na vyjadrenie, po doložení  dokumentov (marec/2024) sa  termín na vyjadrenie posunul. 

Starosta obce informoval, že sa zúčastnil na viacerých jednaniach s VVS o možnom spätnom získaní akcií  vodárni, nakoľko tie boli predané.  

Kronika -  Gabriel Varga pokračuje v písaní kroniky. 

9. Diskusia - starosta obce informoval, že najbližšie sa uskutočnia 2 akcie obce. Prvá bude upratovanie obce a jej okolia v spojení s poľovníkmi, ktorý zabezpečia 

občerstvenie a zároveň informoval o sponzorskom dare od spoločnosti Tauris—Ryba Košice vo forme šalátov a mrazených rýb. Sponzorský dar vybavila a zreali-

zovala p. Barbora Raganová. Druhá akcia je presunutá fašiangová zábava.  

10.V závere starosta poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť a ukončil OZ.      

Zápisnicu napísala: Martina Sičáková 

 

Overovatelia: 

Mgr. Peter Kozel.............................. 

Ing. Lucia Dujava ............................. 

 

          Juraj Kozel 

          Starosta obce 


